
 Protokoll 

Sida 2 (17)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 18 februari 2014 

 

 

                       Ersättare:

Helena Bonnier (M) 

Marianne Pettersson (M) 

Mathias Hellichius (M) 

Madeleine Sjöhage (C) 

Magnus Nilsson (S)  

Manlio Palocci (S) 

Sarah Johansson (MP)   

Brit Rundberg (V)  

 

  Förhinder:

Ersättarna: Elisabeth Bäckström (M), Inga-Lill Persson (FP), Hanna 

Gerdes (FP), Catarina Carbell (S) och Anders Ödmark (MP) 

 

Tjänstgörande ersättare:  

Samtliga ledamöter är närvarande. 

 

Närvarande tjänstemän:  

Förvaltningschefen Eva Frunk Lind, avdelningscheferna Karin 

Ekdahl Wästberg, Raili Karlsson och AnnMarie Ståhl, 

nämndsekreteraren Barbara Ahlmark samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Patrik Ljungman.  

 

 

§ 1 Närvarande 

Noteras närvarande ledamöter och ersättare.  

 

 

§ 2 Val av justerare 

Vice ordföranden Christopher Ödmann (MP) utses att tillsammans 

med ordföranden Joakim Larsson (M) justera dagens protokoll. 

 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäls att äldrenämndens protokoll från den 21 januari 2014 har 

justerats.  

 

Äldrenämndens beslut 

Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 
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äldrenämndens sammanträde 
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§ 4 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av 
dagordning 

Ledamoten Norma Aranda de Gutièrrez (S) anmäler en fråga 

rörande hemtjänstens företag Enklare vardag i samband med en 

artikel i Metrotidning från den 17 februari 2014: ”Stockholms stad 

säger upp hemtjänst efter stora brister”. 

 

Ersättaren Magnus Nilsson (S) informerar om en artikel i Svenska 

Dagbladet från den 8 februari 2014: ”IT-register läcker känsliga 

personuppgifter” och undrar om äldrenämnden kan få för kännedom 

den konsultrapport som tas upp i artikeln och som Stadsrevision 

hade beställt angående Stockholms stads it-register 

”Paraplysystemet”. 

 

Ledamoten Torun Boucher (V) undrar vilka kommunikations-

insatser har äldreförvaltningen genomfört i samband med införandet 

av det nya tidsregistreringssystemet. 

 

Därefter fastställs dagordningen. 

 

 

§ 5 Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

Inga skrivelser anmäls till sammanträdet. 

 

 

§ 6 Förvaltningschefens information 

Raili Karlsson informerar nämnden om att det tidigare omskrivna i 

massmedia företaget inom hemtjänsten TPS gick i konkurs. 

 

§ 7 Verksamhetsberättelse för äldrenämnden 2013 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 105-549/2013 

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) med instämmande av övriga 

ledamöter yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

Ledamoten Torun Boucher (V) anmäler eget särskilt uttalande. 

 

 Äldrenämndens beslut 


